
Niech będzie pochwalony Jezus Chrystus! 
 

Zapraszam Was dziś na katechezę o Bożym Miłosierdziu. 
  
Miłosierdzie to wielka miłość połączona z wiernością i współczuciem. Bóg 
kocha nas właśnie taką miłością. Nawet jeśli uczynimy coś złego, Bóg nas nie 
zostawi, ale zawsze będzie blisko każdego z nas. Jego miłość będzie zawsze 
trwać 
Czasem bywa tak, że Jezus, który jest w niebie przychodzi na ziemię i pokazuję 
się jakiejś osobie. Pewnego razu Jezus przyszedł do siostry zakonnej, która 
miała na imię Faustyna. 
 

             
 
 
 



 
 Jezus wyglądał tak jak na tym obrazie.  
 

 
 



Jedną rękę miał wzniesioną, jak do błogosławieństwa, a drugą dotykał szaty, z 
której wychodziły dwa promienie. Kolor jasnoniebieski oznaczał wodę, która w 
czasie chrztu czyni nas dziećmi Bożymi. Kolor czerwony oznaczał krew, którą z 
miłości przelał za nas Jezu na krzyżu. 
 
P. Jezus prosił, by s. Faustyna powiedziała wszystkim ludziom, że Bóg jest 
dobry, miłosierny, że kocha wszystkich ludzi, przebacza grzechy, które 
popełniają, jeśli przepraszają Boga i nie chcą więcej źle czynić. Pan Jezus mówił 
też, że ludzie mają być dobrzy dla siebie nawzajem tak, jak On jest dobry dla 
wszystkich ludzi. 
My wszyscy mamy naśladować Pana Jezusa, który będąc na ziemi dobrze czynił 
wszystkim ludziom. 
 
Jan Paweł II był papieżem Polakiem, który zawierzył świat Bożemu 
Miłosierdziu. 
 
 

 
 
 
 
Na zakończenie posłuchajcie piosenki o siostrze Faustynie:  
 
https://www.youtube.com/watch?v=ZrMBAP9gtlA 
 
 
 


